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Protokoll 
Gesterby–Smedsby byförening 
 
MÖTE  Gesterby–Smedsby byförening, styrelsen  
TID  ti 12.6.2012 kl 18 - 20 
PLATS  c/o Johanna Westman 
NÄRVARANDE Peter Korhonen, Raimo Mättö (ordf), Asko Haapakoski, Johanna 

Westman 
FRÅNVARANDE Roger Lindman 
 
MÖTESFÖRHANDLINGAR 
 
1. Mötet öppnas, laglighet och beslutförhet 

Ordf öppnade mötet samt konstaterade att det är beslutfört eftersom ordföranden samt 
mer än hälften av medlemmarna var på plats. Mötet hade sammankallats per e-post 
2.6.2012. I sekreterarens frånvaro förs protokollet av ordföranden 

2. Arbetsordningen godkänns 
Som stomme för arbetsordningen godkändes årsmötets beslut och verkställigheten av 
de samma.  

3. Protokollet för årsmötet 15.5.2012 
En liten lapsus i årsmötesprotokollet observerades och korrigerades. Ordf ska 
tillsammans med sekreteraren kontrollera protokollets riktighet. Därefter ser ordf till att 
protokollet undertecknas av vederbörande. 

4. Kassör och övriga stadgeenliga ansvarspersoner 
Peter Korhonen fortsätter som föreningens kassör och vid behov som vice ordförande. 
Han organiserar också kulturella evenamang med hjälp av assistenter som han själv 
kan utnämna. Arrangemang som föranleder kostnader kräver särskilt beslut av 
styrelsen. 
Som sekreterare fungerar Roger Lindman. 

5. Teaterexkursion till Masalan nuorisoteatteri 
Masalan nuorisoteatteri sätter denna sommar upp en pjäs som baserar sig på 
händelserna kring det utopiska samhället ”Sointula” som i början av1900-talet 
organiserades av aktivisten Matti Kurikka. Beslutades att byföreningen erbjuder sina 
medlemmar en möjlighet att se föreställningen 7.7.201 kl 15.00. Föreningen deltar i 
kostnaderna till priset av en barnbiljett: 10 euro per deltagare. På förhand reserveras 
20 platser . 

6. Ärendet ”Smedsby” 
Diskussionen vid årsmötet gav inget särskilt stöd åt tanken att försöka återinföra det för 
bägge språkgrupperna gemensamma namnet ”Smedsby” i stället för dubbelnamnet 
”Sepänkylä–Smedsby”. Å andra sidan stödjer alla bruket av svenska på föreningens 
webbsida, i den utsträckning styrelsen bedömer behövlig.  

7. Ärende: bredbandstjänsternas nivå 
I fråga om bredbandstjänster släpar Finland på ett sorgligt sätt efter sina västliga 
grannar. Den främsta orsaken har varit statsmaktens passivitet, som har smittat av sig 
på de kommunala beslutsfattarna. 
Det finns i alla fall regionala andelslag som aktivt har främjat bredbandsförbindelserna, 
i Kyrkslätt till exempel Kobbnet i Lappböle. 
Beslutades att Asko kontaktar Kobbnets styrelseordförande Ove Strandberg. Efter 
utredning förbereder Asko en enkät för att kartlägga vilket intresse som eventuellt 
föreligger inom byföreningens verksamhetsområde. På basis av enkätens resultat 
fortsätter styrelsen sin bredbandsaktivitet. 

8. Ärende: HRT- försöket ”Metropol” – system för anropstrafik 
Vid årsmötet fördes en livlig diskussion på basis av Teemu Sihvolas inledning, vilket 
visar att vårt område hyser ett levande intresse för projektet och eventuellt önskar 
komma med som ett försöksområde. 
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Avtalades att Johanna vidareutvecklar tanken. Därefter genomförs en enkät i också 
denna fråga, för att få reda på vilken sorts aktivitet som skulle vara önskvärd. 
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9. Ärende: Delgeneralplan och vattenförsörjning 
Rea Kahila har berättat att budgetmedel 2013 kommer att reserveras på påbörjande av 
en plan för en stamledning från Vecklax. Förutsättningen är att delgeneralplanen för 
Gesterby – Smedsby godkänns. 
Byföreningen följer aktivt med hur saken framskrider. 

10. Samfälld strand vid Humaljärvi – vägförbindelse – gammal servitutsväg till stranden 
Många Smedsbyfastigheter har andel i en samfälld strand i viken norr om Korkberget, 
där det i tiderna också har funnits båthus o.dyl. Enligt gamla fastighetskartor finns det 
vägservitut till stranden från Kyrkvägen i ost-nordost. Tallberg förefaller att ha utnyttjat 
servitutsvägens sträckning som skogsväg. Beslutades att Arja Korhonen (< Peter 
Korhonen) mot skälif ersättning utreder det på gamla skifteskartor antecknade 
vägservitutets juridiska status. Därefter trampar styrelsen upp sträckninge, undersöker 
möjligheterna att aktivera vägförbindelsen och tar initiativ till en vägförrättning. 

11. Mötet avslutas 
Mötet avslutades kl 20.  

 


